
Van: > 
Verzonden: dinsdag 17 juni 2025 18:53 
Aan: Griffier 
Onderwerp: AZC Mandemaat 
 

 

Goedenavond.   
 
Graag zou ik donderdag bij de raadsvergadering de vraag beantwoord zien of in het AZC 
uitsluitend statushouders worden opgevangen . 
Dat is ons 10 jaar geleden nadrukkelijk toegezegd in de bijeenkomst bij De Bonte Wever. 
 
Met vriendelijke groet  
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